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PŚehled stavu pŚ²pravy a realizace investiļn²ch akc² 

±łȌŜƴƝ ǎǇƻƭǳƻōőŀƴŞΣ ǾȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ǘƻƳǳΣ ȌŜ ƻŘ ƳŞƘƻ ǇƻǎƭŜŘƴƝƘƻ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ǳǇƭȅƴǳƭ ƴŠƧŀƪȇ őŀǎ ŀ ǎƛǘǳŀŎŜ ǇƻƪǊƻőƛƭŀΣ 

Ƴƛ ŘƻǾƻƭǘŜ ±łǎ ǎŜȊƴłƳƛǘ ǎ ŀƪǘǳłƭƴƝƳ ǎǘŀǾŜƳ ǌŜǑŜƴȇŎƘ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝŎƘ ŀƪŎƝ Ǿ ƴŀǑƝ ƻōŎƛΦ 

1. Projekt ƳǳƭǘƛŦǳƴƪőƴƝƘƻ ƻōƧŜƪǘǳ αYƻƳǳƴƛǘƴƝ ŎŜƴǘǊǳƳά 

5ƭƻǳƘł ǇǌƝǇǊŀǾŀΣ ǘǊǾŀƧƝŎƝ ƻŘ ƭŞǘŀ нлмс ōȅƭŀ ǳƪƻƴőŜƴŀ ƴŀ ƪƻƴŎƛ Ǌƻƪǳ нлмт ƻōŘǊȌŜƴƝƳ ǎǘŀǾŜōƴƝƘƻ ǇƻǾƻƭŜƴƝΦ bŀ 

ȊłƪƭŀŘŠ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ƻōŜŎ ǾȅƘƭłǎƛƭŀ ǾȇōŠǊƻǾŞ ǌƝȊŜƴƝΣ ǾŜ ƪǘŜǊŞƳ ȊǾƝǘŠȊƛƭŀ ŦƛǊƳŀ YŀǊƎŜŀ ǎΦǊΦƻΦΣ ǎŜ ƪǘŜǊƻǳ 

ōȅƭŀ Ǉƻ ƪƻƴǘǊƻƭŜ ƴŀōƝŘƪƻǾȇŎƘ ŎŜƴ ŀ Ǉƻ ǇǊƻǾŠǌŜƴƝ ƧŜƧƛŎƘ ŘƻƪƭŀŘƻǾŀƴȇŎƘ ǊŜŦŜǊŜƴŎƝ ǳȊŀǾǌŜƴŀ ǎƳƭƻǳǾŀ ƻ ŘƝƭƻΦ 

±ƭŀǎǘƴƝ ǾȇǎǘŀǾōŀ ōȅƭŀ ȊŀƘłƧŜƴŀ ƴŀ ǇǌŜƭƻƳǳ ǵƴƻǊŀ ŀ ōǌŜȊƴŀΣ Ǿ ŘƻōŠ ǇǎŀƴƝ ǘƻƘƻǘƻ ǇǌƝǎǇŠǾƪǳ ǇǊƻōƝƘŀƧƝ ǇǊłŎŜ ƴŀ 

ȊłƪƭŀŘŜŎƘ ƻōƧŜƪǘǳΦ bŀ ƪǾŀƭƛǘǳ ǇǊƻǾłŘŠƴƝ ǎǘŀǾōȅ Ȋ ǇƻȊƛŎŜ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞƘƻ ŘƻȊƻǊǳ ƛƴǾŜǎǘƻǊŀ ŘƻƘƭƝȌƝ LƴƎΦ aƛǊƻǎƭŀǾ ±ƭőŜƪΦ 

tƻƪǳŘ ǇǻƧŘŜ ǾǑŜ ǇƻŘƭŜ ǇƭłƴǳΣ ǎǘŀǾōŀ ōǳŘŜ ŘƻƪƻƴőŜƴŀ ƴŀ ǇƻŘȊƛƳ ǘƻƘƻǘƻ ǊƻƪǳΣ ƪŘȅ ōǳŘŜ ǇǌŜŘłƴŀ hōŎƛ ƪ ǳȌƝǾłƴƝΦ 

2. ¨ǇǊŀǾȅ {ǳƭƻǾƛŎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ 

tƻ ǾǑŜŎƘ ǵǘǊŀǇłŎƘΣ ƪŘȅ ƧǎƳŜ ōȅƭƛ ƪǾǻƭƛ ǑǇŀǘƴŠ ȊǇǊŀŎƻǾŀƴŞ ǇǻǾƻŘƴƝ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ƴǳŎŜƴƛ ȊŀőƝǘ 

ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŀǘ ŘŜ ŦŀŎǘƻ ƻŘ ƴǳƭȅΣ ǎŜ ǇǌƝǇǊŀǾŀ ǇǊƻƧŜƪǘǳ Řƻǎǘŀƭŀ Řƻ ƪƻƴŜőƴŞ ŦłȊŜΣ hōŜŎ ƻōŘǊȌŜƭŀ ǘŞƳŠǌ ǾǑŜŎƘƴŀ 

stanoviska k ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎƛ ǇǊƻ ǎǘŀǾŜōƴƝ ǇƻǾƻƭŜƴƝΦ tƻǳȊŜ ǎǘŀƴƻǾƛǎƪƻ hŘōƻǊǳ ȌƛǾƻǘƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘǌŜŘƝ ŀ 

ȊŜƳŠŘŠƭǎǘǾƝ YǊŀƧǎƪŞƘƻ ǵǌŀŘǳ ǎƻǳƘƭŀǎƴŞ ƴŜōȅƭƻ ŀ ƪƭŀŘƭƻ ǇƻŘƳƝƴƪǳ ƴŀ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ōƛƻƭƻƎƛŎƪŞƘƻ ǇǊǻȊƪǳƳǳ ƴŀ 

ǇǌƝǘƻƳƴƻǎǘ Ǌŀƪŀ ƪŀƳŜƴłőŜΦ  

tƻ ƧŜŘƴłƴƝŎƘ ƴŀ YǊŀƧǎƪŞƳ ǵǌŀŘŠ ōȅƭƻ ŘƻŎƝƭŜƴƻ ŘƻƘƻŘȅΣ ƪŘȅ hōŜŎ ǇƻȌłŘŀƭŀ ƻ ǳŘŠƭŜƴƝ ǾȇƧƛƳƪȅ Ȋ ƻŎƘǊŀƴƴȇŎƘ 

ǇƻŘƳƝƴŜƪ ƻƘǊƻȌŜƴȇŎƘ ŘǊǳƘǻ Ǌƻǎǘƭƛƴ ŀ ȌƛǾƻőƛŎƘǻ ŀ ƴŜōǳŘŜ ƳǳǎŜǘ őŜƪŀǘ Řƻ ƧŀǊƴƝŎƘ ƳŠǎƝŎǻΣ ƪŘȅ ōǳŘŜ ƳƻȌƴƻ ǘŜƴǘƻ 

ǇǊǻȊƪǳƳ ǇǊƻǾŞǎǘ όǇǊǻȊƪǳƳ ōȅ ȊŎŜƭŀ ƧƛǎǘŠ ǇƻǘǾǊŘƛƭ ǇǌƝǘƻƳƴƻǎǘ Ǌŀƪǻ ŀ ȌłŘƻǎǘ ōȅ ǎŜ ƳǳǎŜƭŀ ǇƻŘŀǘ ǘŀƪΣ Ƨŀƪƻ ǘŀƪύΦ 
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½łǊƻǾŜƶ ōȅƭȅ ƴŀ ƧŜŘƴłƴƝ ǎǘŀƴƻǾŜƴȅ ƴŠƪǘŜǊŞ ȊłǎŀŘȅ ŀ ǇƻǎǘǳǇȅ ǾƭŀǎǘƴƝ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ƪƻǊȅǘŀΣ ƪŘȅ ōǳŘŜ ƳǳǎŜǘ ōȇǘ 

ǎǘŀǾōŀ ǊƻȊŜǘŀǇƛȊƻǾłƴŀ ƴŀ ƪǊłǘƪŞ ǵǎŜƪȅ ŀ Ǉƻ ƴƛŎƘ ǇƻǎǘǳǇƴŠ ǊŜŀƭƛȊƻǾłƴŀΦ 

½łǊƻǾŜƶ ōȅƭ ŘƻƪƻƴőŜƴ ƪƻƴŎŜǇǘ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ǎǘŀǾōȅ ŀ ǎǇƻőǘŜƴȅ ƴłƪƭŀŘȅ ŎŜƭŞ ŀƪŎŜΦ 

WŀƪƳƛƭŜ ōǳŘŜ ƻōŘǊȌŜƴŀ ǾȇǑŜ ǳǾŜŘŜƴł ǾȇƧƛƳƪŀΣ ŘƻƪƻƴőƝ ǎŜ ǾŜǌŜƧƴƻǇǊłǾƴƝ ǇǊƻŎŜǎ ǎǘŀǾŜōƴƝƘƻ ǇƻǾƻƭŜƴƝ ŀ ŀƪŎŜ ōǳŘŜ 

ǇǌƛǇǊŀǾŜƴŀ ƪ ǊŜŀƭƛȊŀŎƛΦ ±ȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ƴǳǘƴŞ ŜǘŀǇƛȊŀŎƛ ǇƻőƝǘłƳŜ Ǉǌƛ ǾȇǎǘŀǾōŠ ǎ ǇǌŜǎŀƘŜƳ Řƻ Ǌƻƪǳ нлмфΦ  

3. Projekt wŜǾƛǘŀƭƛȊŀŎŜ ǇǊƻǎǘƻǊǳ tƻǎǾƝŎŜƴǎƪŞ ƴłǾǎƛ 

tǊƻōƝƘł ǇǊƻŎŜǎ ǵȊŜƳƴƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝΣ ƪǘŜǊȇ ƻōŘƻōƴŠΣ Ƨŀƪƻ Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ {ǳƭƻǾƛŎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ȊŀŘǊƘƭ ƴŀ ǇǌƝǘƻƳƴƻǎǘƛ Ǌŀƪǻ 

v ǇƻǘƻŎŜΣ ƧŜƘƻȌ ǎŜ ǊŜǾƛǘŀƭƛȊŀŎŜ ŘƻǘȇƪłΦ ¿łŘƻǎǘ ƻ ǳŘŠƭŜƴƝ ǾȇƧƛmky z ƻŎƘǊŀƴƴȇŎƘ ǇƻŘƳƝƴŜƪ ƻƘǊƻȌŜƴȇŎƘ ŘǊǳƘǻ 

ȌƛǾƻőƛŎƘǻ ŀ Ǌƻǎǘƭƛƴ ōȅƭŀ ǇƻŘłƴŀ ǎǇƻƭŜőƴŠ ƴŀ ƻōŀ ǇǊƻƧŜƪǘȅ ό¨ǇǊŀǾȅ {ǳƭƻǾƛŎƪŞƘƻ Ǉƻǘƻƪŀ ƛ tƻǎǾƝŎŜƴǎƪł ƴłǾŜǎύΦ 

tƻ ŘƻƪƻƴőŜƴƝ ǌƝȊŜƴƝ ƻ ǳŘŠƭŜƴƝ ǾȇƧƛƳƪȅ ōǳŘŜ ǾȅǇǎłƴŀ ǎƻǳǘŠȌ ƴŀ ȊǇǊŀŎƻǾŀǘŜƭŜ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǎǘŀǾŜōƴƝ ǇƻǾƻƭŜƴƝ a 

ŀƪŎŜ ōǳŘŜ Ǉƻǎǳƴǳǘŀ Řƻ ŘŀƭǑƝ ŦłȊŜ ǇǌƝǇǊŀǾȅΦ ¢Ŝƴǘƻ ǇǊƻƧŜƪǘ ōǳŘŜ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴ ǇǊƻ ǾȇǎǘŀǾōǳ Ǿ ƎŜǎŎƛ ŘŀƭǑƝƘƻ 

zastupitelstva Obce. 

4. hŘƭŜƘőƻǾŀŎƝ ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝ ǎǘƻƪŀ Ǿ ǳƭƛŎƛ ¦ wȅōƴƝƪŀ 

bŀ ȊłƪƭŀŘŠ ƻǇǊłǾƴŠƴȇŎƘ ǎǘƝȌƴƻǎǘƝ ƳŀƴȌŜƭǻ aǳǎƛƭƻǾȇŎƘ ƴŀ ǾȅǇƭŀǾƻǾłƴƝ ǎǇƭŀǑƪǻ ƴŀ ƧŜƧƛŎh zahradu v ǇǌƝǇŀŘŠ ǎƛƭƴȇŎƘ 

ǎǊłȌŜƪ ōȅƭƻ ǎǾƻƭłƴƻ ƳƝǎǘƴƝ ǑŜǘǌŜƴƝ Ǿ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ǇƻŘ ǊȅōƴƝƪŜƳΣ ǇǊƻǾŜŘŜƴƻ ƎŜƻŘŜǘƛŎƪŞ ȊŀƳŠǌŜƴƝ ƪŀƴŀƭƛȊŀőƴƝŎƘ ǑŀŎƘŜǘ 

ŀ ȊŀƘłƧŜƴŀ ǇǌƝǇǊŀǾŀ ǘŞǘƻ ŀƪŎŜΦ 

WŜŘƴł ǎŜ ƻ ƻŘǎǘǊŀƴŠƴƝ ŎƘȅōƴŠ ƴŀǾǊȌŜƴŞƘƻ ŀ ȊǊŜŀƭƛȊƻǾŀƴŞƘƻ ǇǌŜǇŀŘǳ ƧŜŘƴƻǘƴŞ ƪŀƴŀƭƛȊŀŎŜ Řƻ ƪƻǊȅǘŀΣ ǾŜŘƻǳŎƝƘƻ Řƻ 

{ǳƭƻǾƛŎƪŞƘƻ ǇƻǘƻƪŀΦ bƻǾł ƻŘƭŜƘőƻǾŀŎƝ ǎǘƻƪŀ ōǳŘŜ ǾŜŘŜƴŀ Ǿ ǳƭƛŎƛ ¦ wȅōƴƝƪŀ ŀ ƴŀ ƴłǾǎƛ ƴŀǇƻƧŜƴŀ Řƻ ǎȅǎǘŞƳǳ 

kanalizace. V ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘƻōŠ ǇǊƻōƝƘł ŘƻƪƻƴőƻǾłƴƝ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ŘƻƪǳƳŜƴǘŀŎŜ ǇǊƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝΣ Ǉƻ ƧŜƧƝƳ ƻōŘǊȌŜƴƝ 

ōǳŘƻǳ ƻōŜǎƭłƴȅ ŘƻǘőŜƴŞ ƻǊƎłƴȅ ŀ ǇƻǘŞ ǇƻŘłƴŀ ȌłŘƻǎǘ ƻ ǵȊŜƳƴƝ ǌƝȊŜƴƝΦ ± ƴłǾŀȊƴƻǎǘƛ ƴŀ ȊƳŠƴȅ ǾŜ ǎǘŀǾŜōƴƝƳ 

Ȋłƪƻƴǳ ǇǊƻǾŠǌƝƳŜ ƛ ƳƻȌƴƻǎǘƛ ȊƪǊłŎŜƴƝ ǾŜǌŜƧƴƻǇǊłǾƴƝƘƻ ǇǊƻŎŜǎǳ ǎƭƻǳőŜƴƝƳ ǵȊŜƳƴƝƘƻ ŀ ǎǘŀǾŜōƴƝƘƻ ǌƝȊŜƴƝΦ  

5. {ǘŀǾŜōƴƝ ǵǇǊŀǾȅ ǳƭƛŎŜ bŀ hōŎƛ 

hōȅǾŀǘŜƭǻƳ ǳƭƛŎŜΣ ƪǘŜǌƝ ǇƻǳƪŀȊƻǾŀƭƛ ƴŀ ǑǇŀǘƴȇ ǘŜŎƘƴƛŎƪȇ ǎǘŀǾ ǇƻǾǊŎƘǳ ǳƭƛŎŜ, ōȅƭƻ ǇǌƛǎƭƝōŜƴƻΣ ȌŜ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻ 

ǇǊƻǾŠǌƝ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ƳƻȌƴƻǎǘƛ ƴłǇǊŀǾȅ ǎǘŀǾǳΦ ¦ƭƛŎŜ ƧŜ ŘƭƻǳƘłΣ ǵȊƪł ŀ ǎǾȇƳ ǑƝǌƪƻǾȇƳ ǳǎǇƻǌłŘłƴƝƳ ƴŜǾȅƘƻǾǳƧŜ ǇƭŀǘƴŞ 

ǘŜŎƘƴƛŎƪŞ ƭŜƎƛǎƭŀǘƛǾŠΦ ½ ǘŠŎƘǘƻ ŘǻǾƻŘǻ ōȅƭŀ ȊŀŘłƴŀ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾł ǎǘǳŘƛŜΣ ǌŜǑƝŎƝ ƳƻȌƴƻǎǘƛ ǎǘŀǾŜōƴƝŎƘ ǵǇǊŀǾΦ ¨ƪƻƭŜƳ 

ǘŞǘƻ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾŞ ǎǘǳŘƛŜ ƧŜ ǎǘŀƴƻǾŜƴƝ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞƘƻ ǌŜǑŜƴƝΣ ǇǊƻƧŜŘƴłƴƝ ǘƻƘƻǘƻ ǌŜǑŜƴƝ ǎ t2w ŀ hŘōƻǊŜƳ ŘƻǇǊŀǾȅ ŀ 

ǎǘŀƴƻǾŜƴƝ ƛƴǾŜǎǘƛőƴƝŎƘ ƴłƪƭŀŘǻΦ 

Vzhledem k ǌƝŘƪŞƳǳ ƻǎƝŘƭŜƴƝ ǘŞǘƻ ǳƭƛŎŜ ŀ ǇǌŜŘǇƻƪƭłŘŀƴȇƳ ǾŜƭƳƛ ǾȅǎƻƪȇƳ ƴłƪƭŀŘǻƳ ƴŀ ǇǊƻǾŜŘŜƴƝ ǊŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ ŀ 

ƛƴȌŜƴȇǊǎƪȇŎƘ ǎƝǘƝ ǘŀǘƻ ŀƪŎŜ ƴŜƴƝ ǇǊƛƻǊƛǘƻǳ ǘƻƘƻǘƻ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀ ŀ ǎǘǳŘƛŜ ōǳŘŜ ǇǌƛǇǊŀǾŜƴŀ ǇǊƻ ǇǌƝǑǘƝ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾƻΣ 

ƪǘŜǊŞ ǊƻȊƘƻŘƴŜ ƻ ŘŀƭǑƝƳ ǇƻǎǘǳǇǳΦ 

6. wŜƪƻƴǎǘǊǳƪŎŜ bƻǾŞ ǳƭƛŎŜ 

tƻ ŘƻƪƻƴőŜƴƝ ǾŜƭƳƛ ǇƻǾŜŘŜƴŞ ƻǇǊŀǾȅ ǳƭƛŎŜ [ƛǇƻǾł ȊōȇǾł ǘŀǘƻ ǳƭƛŎŜ Ƨŀƪƻ ǇƻǎƭŜŘƴƝ ƪƻƳǇŀƪǘƴƝ ŎŜƭŜƪ ǾŜ αǎǘŀǊŞ 

ȊłǎǘŀǾōŠάΣ ƪǘŜǊȇ ƴǳǘƴŠ ǇƻǘǌŜōǳƧŜ ǾȇǊŀȊƴŠƧǑƝ ǎǘŀǾŜōƴƝ ȊłǎŀƘΦ 5ƛǎǇƻȊƛŎŜ ǳƭƛőƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘƻǊǳ ƧŜ ǇƻǇƭŀǘƴł ŘƻōŠ ǎǾŞƘƻ 

ǾȊƴƛƪǳ ŀ ƴŜƻŘǇƻǾƝŘł ƧƛȌ ŘƴŜǑƴƝƳ ǇƻȌŀŘŀǾƪǻƳΦ tƻŘƻōƴŠΣ Ƨŀƪƻ Ǿ ǇǌƝǇŀŘŠ ǳƭƛŎŜ bŀ hōŎƛ ōȅƭŀ ȊŀŘłƴŀ ǇǊƻƧŜƪǘƻǾł 

ǎǘǳŘƛŜΣ ƪǘŜǊł ōǳŘŜ ǌŜǑƛǘ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ǘŜŎƘƴƛŎƪŞƘƻ ǌŜǑŜƴƝ ǳƭƛőƴƝƘƻ ǇǊƻǎǘƻǊǳΦ ±ȊƘƭŜŘŜƳ ƪ ȊłǎŀƘǳ Řƻ ǵȊŜƳƝ ōǳŘƻǳ 

ǾŀǊƛŀƴǘȅ ǌŜǑŜƴƝ ǇǊƻƧŜŘƴłƴȅ ǎ obyvateli ulice. 

tƻ ǾȇōŠǊǳ ŦƛƴłƭƴƝ ǾŀǊƛŀƴǘȅ ŘƛǎǇƻȊƛŎŜ bƻǾŞ ǳƭƛŎŜ ōǳŘŜ ǇǌƝǇǊŀǾŀ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ŘłƭŜ ǇƻƪǊŀőƻǾŀǘ ǎ ǇǌŜǎŀƘŜƳ Řƻ ŦǳƴƪőƴƝƘƻ 

ƻōŘƻōƝ ŘŀƭǑƝƘƻ ȊŀǎǘǳǇƛǘŜƭǎǘǾŀΣ ƪǘŜǊŞ ōǳŘŜ Ǿ ǇǌƝǇǊŀǾŠ ǇǊƻƧŜƪǘǳ ŘłƭŜ ǇƻƪǊŀőƻǾŀǘΦ 

 S ǇǌłƴƝƳ ǇǌƝƧŜƳƴȇŎƘ ƧŀǊƴƝŎƘ ŘƴǻΣ LƴƎΦ [ǳƪłǑ aƻǊłǾŜƪ 
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Ze zased§n² zastupitelstva 22.01.2018 

  

 Barbora Svatoġov§ a Veronika Lainov§ 

podaly ģ§dost o projedn§n² moģnosti zŚ²zen² 

cviļiġtŊ pro psy na pozemku parc.ļ. 594/1 (ġkoln² 

zahrada). Zastupitel® ģ§dost projednali a rozhodli, 

ģe cviļiġtŊ mŢģe bĨt na ļ§sti ġkoln² zahrady 

zŚ²zeno za tŊchto podm²nek: 

- bude zaloģen spolek, kterĨ bude cviļiġtŊ 

spravovat 

- obec vymez² ļ§st ġkoln² zahrady pro cviļiġtŊ. 

 V prosinci 2017 musela Śeditelka z§kladn² 

ġkoly Mgr. Milena Filikarov§ Śeġit probl®m s 

osvŊtlen²m. V uļebnŊ ,urļen® hlavnŊ pro druģinu, 

odpoledne za pŚ²tomnosti dŊt² zaļala hoŚet z§Śivka. 

Jiģ v minulosti byla ġkola krajskou hygienickou 

stanic² upozorŔov§na, ģe je potŚeba prov®st 

vĨmŊnu z§Śivek kvŢli n²zk® intenzitŊ osvŊtlen² a 

ġpatn®mu um²stŊn² (kolmo k oknŢm). V dan® 

uļebnŊ byla vymŊnŊna vġechna sv²tidla a Śeditelka 

ġkoly celkovou ļ§stku 36.552,- Kļ uhradila z 

rozpoļtu ġkoly. 

 ředitelka ZĠ ģ§d§ zastupitele, aby v roce 

2018 uvolnili finanļn² prostŚedky na vĨmŊnu 

osvŊtlen² ve vġech zbĨvaj²c²ch uļebn§ch a k 

ģ§dosti pŚikl§d§ odbornĨ posudek. 

 Zastupitel® ģ§dost projednali a shodli se, ģe 

aģ pan² Śeditelka bude po vĨbŊrov®m Ś²zen² zn§t 

ļ§stku, kter§  bude potŚebn§ pro vĨmŊnu osvŊtlen² 

uļeben, tak o n² navĨġ² rozpoļet ġkoly v roce 2018. 

 M²stostarosta Martin Kr§tkĨ sezn§mil 

zastupitele s vĨsledkem vĨbŊrov®ho Ś²zen² na 

dodavatele stavby Komunitn² centrum HostouŔ. Do 

vĨbŊrov®ho Ś²zen² byly pod§ny dvŊ cenov® 

nab²dky: 

KARGEA s.r.o.     8 979 873,00 Kļ bez 

DPH 

Elektromont§ģe Stavby s.r.o. 13 211 685,00 Kļ bez 

DPH 

 Komise pro otev²r§n², posouzen² a 

hodnocen² nab²dek ovŊŚila reference u objednatelŢ 

realizovanĨch akc² firmy KARGEA a v souļasn® 

dobŊ je po jednotlivĨch poloģk§ch provŊŚov§n 

pŚedloģenĨ nab²dkovĨ rozpoļet. N§vrh smlouvy o 

d²lo bude pŚedloģen pr§vn²mu z§stupci obce k 

posouzen². 

 Obec HostouŔ obdrģela tŚi cenov® nab²dky 

ve vĨbŊrov®m Ś²zen² "Zpracov§n² studie a 

jednostupŔov® projektov® dokumentace pro 

stavebn² povolen² i proveden² stavby na akci 

Rekonstrukce ulice Nov§ ulice v obci HostouŔ u 

Prahy": 

DS Pro spol. s r.o.  175.000,- Kļ bez 

DPH 

MILOTA Kladno spol. s r.o. 232.000,, Kļ bez 

DPH 

Dopravn² projekce s.r.o. 222.400,- Kļ bez 

DPH 

  Komise pro otev²r§n², posouzen² a 

hodnocen² nab²dek doporuļila zadavateli jako 

ekonomicky nejvĨhodnŊjġ² nab²dku firmy DS Pro 

spol. s r.o. 

 Obec HostouŔ obdrģela dvŊ cenov® nab²dky 

ve vĨbŊrov®m Ś²zen² "Zpracov§n² studie 

Rekonstrukce ulice Na Obci v obci HostouŔ u 

Prahy": 

DS Pro spol. s r.o. 57.000,- Kļ  

Ing. Petr Peġt§l 38.000,- Kļ 

 Komise pro otev²r§n², posouzen² a 

hodnocen² nab²dek doporuļila zadavateli jako 

ekonomicky nejvĨhodnŊjġ² nab²dku dodavatele 

Ing. Petra Peġt§la. 

 Na zased§n² zastupitelstva pŚiġli z§stupci 

obce Pavlov, starosta Josef Kozel a m²stostarosta 

Ing. V²tek Kohoutek. PŚedmŊtem jedn§n² byla 

Dohoda o pŚipojen² kanalizace rozd²lnĨch 

vlastn²kŢ, kterou mezi sebou chtŊj² uzavŚ²t obce 

HostouŔ a Pavlov (usnesen² ļ. 3/3/2017 ze dne 

27.03.2017). Do dneġn²ho dne nebyla tato dohoda 

uzavŚena, protoģe obec Pavlov poģaduje kapacitu 

na ļist²rnŊ odpadn²ch vod v Hostouni 450 EO 

oproti pŢvodnŊ schv§lenĨm 350 EO (usnesen² ļ. 

5/2/2017 ze dne 27.02.2017). Starosta Pavlova 

tvrd², ģe obci Pavlov 350 EO nestaļ².  

 Zastupitel® obce HostouŔ znovu provŊŚili, 

zda je na ĻOV HostouŔ dostateļn§ kapacita, aby 

mohlo bĨt obci Pavlov poskytnuto jeġtŊ 100 EO. 

Vzhledem k tomu, ģe se pŚipravuje ve spolupr§ci s 

Zastupitelstvo obce HostouŔ                                                                                                                      
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firmou Panattoni rozġ²Śen² ĻOV, tak je moģn® obci 

Pavlov navĨġit kapacitu na 450 EO. 

 Z vĨġe uvedenĨch dŢvodŢ se zastupitel® 

usnesli, ģe budou zruġena usnesen² ļ. 3/3/2017 a 

5/2/2017. 

 

Ze zased§n² zastupitelstva 19.02.2018 

 

 StŚedoļeskĨ kraj vyhl§sil Program 2018, ve 

kter®m je z rozpoļtu StŚedoļesk®ho kraje 

poskytov§na dotace na kofinancov§n² ¼ļelovĨch 

investiļn²ch dotac² v r§mci programu Dotace pro 

jednotky SDH obc² na rok 2018. Obec m§ v r§mci 

programu Dotace pro jednotky SDH na rok 2018 

registrovanou ģ§dost o dotaci na poŚ²zen² 

dopravn²ho automobilu pro jednotku SDH ve vĨġi 

400.000,- Kļ. Obec podala ģ§dost o poskytnut² 

dalġ² dotace na poŚ²zen² dopravn²ho automobilu ve 

vĨġi 283.000,- Kļ. 

Financov§n² poŚ²zen² dopravn²ho automobilu pro 

jednotku SDH HostouŔ: 

pŚedpokl§dan§ cena   800.000,- Kļ 

dotace pro jednotky SDH 400.000,- Kļ 

dotace z rozpoļtu StŚ. kraje 283.000,- Kļ 

z rozpoļtu obce  117.000,- Kļ 

 Zastupitel® po projedn§n² prohlaġuj², ģe 

obec m§ dostateļn® finanļn² prostŚedky pro 

zajiġtŊn² vlastn²ch zdrojŢ na poŚ²zen² dopravn²ho 

automobilu pro jednotku SDH v r§mci programu 

Ministerstva vnitra Dotace pro jednotky SDH obc² 

2018. 

 ZastupitelŢm je pŚedloģen n§vrh SmŊrnice 

k zad§v§n² veŚejnĨch zak§zek mal®ho rozsahu a 

zastupitel® jej schv§lili. 

 V souļasn® dobŊ podle platn®ho ¼zemn²ho 

pl§nu se na zahrad§ch v ulici Zahradn² prakticky 

ned§ postavit rodinnĨ dŢm, a proto zastupitelstvo 

rozhodlo o poŚ²zen² zmŊny ļ. 1 ¼zemn²ho pl§nu 

HostouŔ pouze v t®to lokalitŊ. 

        VĨkon ¼zemnŊ pl§novac² ļinnosti bude 

zajiġtŊn na z§kladŊ smlouvy s fyzickou osobou 

Ing.Petrem Topinkou, N§m.T.G.Masaryka 28, 273 

05 Smeļno, (Ä 24 stavebn²ho z§kona).  

 V nov® z§stavbŊ, kterou prov§d² firma 

CANABA, na pozemc²ch parc.ļ. 2768/1 a 103/2 

vznik§ nov§ ulice. Zastupitel® ji pojmenuj² U 

Tvrze. 

 N§vrh smlouvy o d²lo na akci VĨstavba 

Komunitn²ho centra v obci HostouŔ u Prahy byla 

zkontrolov§na pr§vn²kem obce a obec se s 

prov§dŊj²c² firmou KARGEA s.r.o. dohodla na 

jej²m podeps§n². 

 Pan² Hana Vrġkov§ poģ§dala obec, zda by 

mohla bĨt poŚ§d§na veŚejn§ sb²rka pro jej² sestru 

Janu Ġecovou, kter§ tŊģce onemocnŊla. PŚ§telŢm 

pan² Jany Ġecov® se podaŚilo pro ni zaŚ²dit penŊģitĨ 

dar, kterĨ ale mŢģe bĨt pan² Ġecov® pouk§z§n 

pouze prostŚednictv²m sb²rky. 

 Pan Karel Mrkviļka koupil nemovitost 

HostouŔ ļ.p. 19, kter§ m§ pouze pŊġ² pŚ²stup pŚes 

SulovickĨ potok a ģ§d§ obec o zŚ²zen² vŊcn®ho 

bŚemene na pozemku parc.ļ. 93/3, kterĨ je ve 

vlastnictv² obce, spoļ²vaj²c² v pr§vu chŢze a j²zdy a 

moģnosti vybudovat pŚ²stupovou cestu tak, aby se 

k nemovitosti dalo dostat autem. D§le ģ§d§ 

pŚemostŊn² potoka v prostoru pŚed nemovitost² tak, 

aby se pŚes nŊj dalo jet autem nebo povolen² 

vystavŊt trvalou nebo alespoŔ mobiln² l§vku pro 

pŊġ² pŚes potok. 

 Zastupitel® ģ§dost projednali a konstatovali, 

ģe pro pŊġ² pohyb a j²zdu nen² potŚeba k pozemku 

parc.ļ. 93/3 zŚizovat vŊcn® bŚemeno. V souļasn® 

dobŊ je na tomto pozemku m²stn² komunikace 

volnŊ pŚ²stupn§. Nemovitost ļ.p. 19 je bohuģel 

pŚ²stupn§ pouze pŊġky, ale z dŢvodu 

protipovodŔovĨch opatŚen² nen² moģn® na 

Sulovick®m potoce budovat jak®koli dalġ²  

pŚemostŊn². 

 ředitelka Z§kladn² ġkoly HostouŔ Mgr. 

Milena Filikarov§ pŚedloģila zastupitelŢm Zpr§vu 

o hospodaŚen² z§kladn² ġkoly za rok 2017. Ġkola 

hospodaŚila s hospod§ŚskĨ vĨsledkem 1.140,97 Kļ. 

D§le pan² Śeditelka ģ§d§ zastupitelstvo o souhlas s 

pŚeveden²m t®to ļ§stky do rezervn²ho fondu. 

Zastupitelstvo souhlas². 
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Ze zased§n² zastupitelstva 19.03.2018 

 

Dne 10.07.2017 byl ve Sb²rce z§konŢ publikov§n 

pod ļ. 193/2017 Sb. z§kon, kterĨm se mŊn² z§kon 

ļ. 256/2001 Sb., o pohŚebnictv² a o zmŊnŊ 

nŊkterĨch z§konŢ, ve znŊn² pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ a 

dalġ² souvisej²c² z§kony s ¼ļinnost² od 1. z§Ś² 2017. 

Tento z§kon mimo jin® upravuje obsah Ś§du 

veŚejn®ho pohŚebiġtŊ. Z tohoto dŢvodu je potŚeba 

upravit a vydat novĨ Ś§d veŚejn®ho pohŚebiġtŊ v 

Hostouni. NovŊ vytvoŚenĨ Ś§d veŚejn®ho 

pohŚebiġtŊ bude nejprve zasl§n ke schv§len² na 

KrajskĨ ¼Śad StŚedoļesk®ho kraje a pak n§slednŊ 

bude schv§len zastupitelstvem obce. 

 Dne 11.04.2018 bude povŊŚenĨmi 

pracovn²ky Krajsk®ho ¼Śadu StŚedoļesk®ho kraje 

provedena kontrola v obci HostouŔ ohlednŊ 

dodrģov§n² z§kona ļ. 256/2001 Sb. 

 Zastupitel® byli informov§ni, ģe byla 

opravena numerick§ chyba v souļtu vĨdajŢ v 

rozpoļtu na rok 2018.  

PŚ²jmy 2018 15 630 708,00 Kļ 

VĨdaje 2018 24 771 595,00 Kļ 

Bilance  -9 140 887,00 Kļ 

 V kulturn²m domŊ je opona a zadn² a boļn² 

vykryt² na jeviġti od doby postaven² budovy 

kulturn²ho domu. Cenov§ nab²dka na vĨmŊnu 

opony a vykryt² je 102 737,50 Kļ. 

 Pan² Alena M§rov§ ģ§d§ zastupitel® o 

zajiġtŊn² vyļiġtŊn² komunikace na pozemku parc.ļ. 

1917 (H§jeck§ cesta k bĨval®mu vojensk®mu 

objektu). V souļasn® dobŊ je komunikace zanesen§ 

bahnem a nelze j² vyuģ²vat k proch§zk§m. 

 Zastupitel® pŚisl²bili, ģe se touto 

komunikac² budou zabĨvat a zajist² jej² vyļiġtŊn². 

 Pan Mgr. Daniel Slav²k ģ§d§ zastupitele o 

proveden² dopravn²ho opatŚen² v ulici Pod 

Kostelem. PŚestoģe je v ulici znaļka s pŚik§zanou 

rychlost² 30 km/h, tak nen² vŊtġinou ŚidiļŢ 

dodrģov§na. Pan Slav²k svoji ģ§dost odŢvodŔuje 

usmrcen²m dom§c²ho mazl²ļka pŚed ļ.p. 56 a tak® 

skuteļnost², ģe v srpnu 2018 bude v are§lu ļ.p. 56 

otevŚena mateŚsk§ ġkolka s kapacitou 15 dŊt². 

 Zastupitel® svolaj² do ulice Pod Kostelem 

m²stn² ġetŚen², na kter®m bude zvoleno vhodn® 

dopravn² opatŚen² ke zpomalen² dopravy, napŚ. 

zŚ²zen² parkovac²ch st§n², kter§ opticky 

zkomplikuj² prŢjezd. 

 ZastupitelŢm je pŚedloģena cenov§ nab²dka 

na vypracov§n² projektov® dokumentace na opravu 

fas§dy z§kladn² ġkoly. Cena je 18 700,- Kļ bez 

DPH. Zastupitel® souhlas² s objedn§n²m projektov® 

dokumentace.

 

 

Jarn² ¼klid 
Rozm²stŊn² kontejnerŢ po obci  
 V sobotu 31.03.2018 budou po obci rozm²stŊny kontejnery na odpad. StanoviġtŊ kontejnerŢ bude 

u kulturn²ho domu, u ġkoly a ve sbŊrn®m dvoŚe u obecn²ho ¼Śadu. Do kontejnerŢ nepatŚ² stavebn² suŠ. 

 

SbŊrnĨ dvŢr 
 SbŊrnĨ dvŢr u obecn²ho ¼Śadu je otevŚen v sobotu kaģdĨ lichĨ kalend§Śn² tĨden od 7,30 do 11,30 

hodin, d§le pak v pondŊl² a ve stŚedu od 8,00 do 12,00 hodin a od 13,00 do 17,00 hodin. V tyto dny je kl²ļ 

k dispozici na obecn²m ¼ŚadŊ. 

 SbŊrnĨ dvŢr odeb²r§ ģelezo, pap²r, velkoobjemovĨ odpad z dom§cnost², elektrospotŚebiļe, barvy, 

plast, olej, plechovky a bioodpad.  

OLEJE NELEJTE DO KANALIZACE!!!  

 SbŊrnĨ dvŢr nepŚij²m§ stavebn² suŠ a poġkozenĨ stavebn² materi§l. 

 

Informace z obecn²ho ¼Śadu                                                                                          www.hostounuprahy.cz 
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Kontejner na bioodpad na ġkoln² zahradŊ 
 Na ġkoln² zahradŊ je opŊt pŚistaven kontejner na bioodpad ze zahrad.  

 

Obec hled§ kronik§Śe/kronik§Śku 

ałǘŜ ȊłƧŜƳ ƻ ƘƛǎǘƻǊƛƛ ƻōŎŜ ƛ ƻ ǎƻǳőŀǎƴŞ ŘŠƴƝ Ǿ ƻōŎƛΚ ½ŀƧƝƳŀƧƝ ±łǎ ƪǳƭǘǳǊƴƝΣ 

ǎǇƻǊǘƻǾƴƝ ƛ ǎǇƻƭŜőŜƴǎƪŞ ŀƪŎŜΚ ! ƧŜǑǘŠ ƪ ǘƻƳǳ ƳłǘŜ ǵƘƭŜŘƴŞ ǇƝǎƳƻΚ 

{ǘŀƶǘŜ ǎŜ ǇǊłǾŠ ±ȅ ƪǊƻƴƛƪłǌŜƳ ƻōŎŜ Iƻǎǘƻǳƶ ŀ ȊŀǇƛǑǘŜ ǎŜ ǘŀƪ Řƻ ŘŠƧƛƴ ƻōŎŜΦ 

ό½ŀ ǘǳǘƻ ŦǳƴƪŎƛ ƴłƭŜȌƝ ƻŘƳŠƴŀΦύ 

tǌƛƘƭłǑƪȅ ŀ ōƭƛȌǑƝ ƛƴŦƻǊƳŀŎŜ ƴŀ hōŜŎƴƝƳ ǵǌŀŘŠ IƻǎǘƻǳƶΣ Ŝ-mailem 

ou@hƻǎǘƻǳƴǳǇǊŀƘȅΦŎȊΣ ǘŜƭΦΥ омнссростΦ ¦ȊŀǾƝǊƪŀ ǇǌƛƘƭłǑŜƪ Řƻ млΦлсΦнлму 
 

Motto: Kronika ǎŜ ǇƝǑŜ ǇǊƻǘƻΣ ŀōȅ ǎƛ ōǳŘƻǳŎƝ ƧŜŘƴƻǳ ƳƻƘƭƛ ǳŘŠƭŀǘ ƻōǊłȊŜƪ ƻ ŘƻōŠΣ ǾŜ ƪǘŜǊŞ Ȍƛƭ ƪǊƻƴƛƪłǌΦ  

 

 

 

 

Ve ġkole si pov²dali o plazech 

Dne 8. ¼nora 2018 pŚijela do ġkoly pan², kter§ n§m pov²dala o plazech, a nŊkter® jsme vidŊli naģivo. Byla 

tam napŚ²klad: agama vousat§, gekon a chameleon. Moc se mi to l²bilo, hlavnŊ neģ jsme odeġli, mohli 

jsme si plazy i pohladit. Ta pan² Ś²kala napŚ²klad o tom, ģe jeġtŊrky, aby zahnaly pred§tora, tak shazuj² 

oc§sek, nebo jsme se koukali na had² kŢģi. A kdyģ je chameleon naġtvanĨ, m§ na sobŊ ģlut® pruhy. 

                                                                                               Ag§ta ĠtŊp§nkov§, 4. tŚ²da 
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Dnes k n§m pŚijela pan², kter§ n§m pŚinesla uk§zat ģiv®ho chameleona a malou agamu.Zaļala n§m o 

nich vypr§vŊt. Kdyģ je chameleon naġtvanĨ, pruhy se mu zmŊn² na ģlutou. Samci spolu bojuj² hlavami. 

Kdyģ jsou v nebezpeļ², nafouknou se. Kdyģ jsou agamy v nebezpeļ², upust² svŢj oc§sek. NŊkter® 

agamy rozt§hnou krk, aby vypadaly hrozivŊ.  

MnŊ se to moc l²bilo a douf§m, ģe k n§m jeġtŊ nŊkdy pŚijede. 

                                                                                                            Naty  Kub²kov§ 3. roļn²k 

 

Dneġn² beseda byla o plazech. Jako prvn² n§m pan² ukazovala jeġtŊrku, kter§ mŊla takov® trny. Pak 

n§m uk§zala jeġtŊ dalġ², ale nejhezļ² byl chameleon, kterĨ kdyģ mŊl ģlut® pruhy, tak byl naġtvanĨ. 

KaģdĨm okem dok§zal koukat jinam. Pak se ho pan² snaģila nakrmit, ale neġlo to. Ukazovala n§m i kŢģi 

hada a jeġtŊrky. Svl®knou se, protoģe rostou a do kŢģe se nevejdou. Do plazŢ patŚ² hadi i dinosauŚi. 

DinosauŚi uģ neģij². Tak pan² pŚinesla gumov® hraļky. Byla to z§bava. Nakonec jsme se vġichni ptali na 

rŢzn® ot§zky.  

A taky jsme se dozvŊdŊli odpovŊŅ.                                                    

Emma Mr§ļkov§ 3. roļn²k 

 

 

VĨstava drobn®ho zv²Śectva v KnŊģevsi 
     

   Posledn² v²kend v lednu bĨv§ s§l Kulturn²ho domu v KnŊģevsi m²stem, na 

kter® se sj²ģd² chovatelsk§ veŚejnost za ¼ļelem n§vġtŊvy tradiļn² zimn² 

vĨstavy drobn®ho zv²Śectva. VĨstavu poŚ§d§ Z§kladn² organizace Ļesk®ho svazu 

chovatelŢ HostouŔ. 

  Pojem tradiļn² vĨstava je zcela na m²stŊ, neboŠ prvn² vĨstava konan§ v 

KnŊģevsi se uskuteļnila pŚed dvaceti lety v lednu 1998. Na jubilejn² dvac§tou 

vĨstavu si ale mus²me jeġtŊ dva roky poļkat, jelikoģ dva roļn²ky (2015, 2017) 

zastavila epidemie ptaļ² chŚipky. To byly pozastaveny veġker® chovatelsk® 

akce v cel® EU, kterĨch se z¼ļastŔuj² jakĨkoli pt§ci. 

  Tento roļn²k obeslalo ġedes§t vystavovatelŢ z Prahy, Prahy -  z§pad a 

Kladenska.  Protoģe se jedn§ o vĨstavu drobn®ho zv²Śectva, jsou vystaveni 

pŚedevġ²m kr§l²ci, holubi a drŢbeģ. 

  ĐroveŔ vystavenĨch zv²Śat byla velmi dobr§ a skladba plemen  v 

jednotlivĨch expozic²ch pestr§. 

    N§vġtŊvn²ci vĨstavy 

mŊli moģnost porovnat 

obrovit§ plemena kr§l²kŢ s 

tŊmi zakrslĨmi, nebo holuby 

typov® s tŊmi volatĨmi, ļi 

strukturovĨmi  a  expozice 

drŢbeģe pŚedstavila slepice 

od zakrslĨch plemen aģ po 

ty velik®. Souļ§st² 

t®to odbornosti byly tak® 

kŚepelky, jejichģ vaj²ļka 

jsou velmi vyh l ed§vanou 

surovinou v ļesk® kuchyni. 

  V kaģd® odbornosti 

byly udŊleny ļestn® ceny a 

na nejlepġ²ho jedince byl 

vŊnov§n poh§r. 

  V expozici kr§l²kŢ 

poh§r z²skal OndŚej Krunt z 

Prahy na Meklenbursk®ho 

strak§ļe ļern®ho, v 

Ļinnost spolkŢ 

½ ǾȇǎǘŀǾȅ ŘǊƻōƴŞƘƻ ȊǾƝǌŜŎǘǾŀ Ǿ YƴŠȌŜǾǎi  
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expozici holubŢ vyhr§l Michal R§kos z KnŊģevse, kterĨ vyhr§l poh§r na 

moravs k®ho pġtrosa modr®ho a v expozi ci drŢbeģe se v²tŊzem stal Jan PrŢġa z 

Vr§ģe u Berouna na  plemeno zdrobnŊl§ asilka. Ļestn® ceny z naġ² z§kladn² 

organizace z²skali chovatel® V§clav Ġafr§nek na holuba brnŊnsk®ho vol§ļe 

b²l®ho a V§clav Oliġar na kr§l²ka mal®ho berana divoce zbarven®ho.  

   Po celou dobu kon§n² vĨstavy n§m pŚ§lo velmi pŊkn® poļas², coģ se 

pozitivnŊ projevilo na n§vġtŊvnosti t®to chovatelsk® pŚehl²dky. 

  Na z§vŊr chci jm®nem ZO ĻSCH HOSTOUő podŊkovat Obecn²mu ¼Śadu v 

KnŊģevsi, kterĨ naġ² organizaci bezplatnŊ zapŢjļuje s§l kulturn²ho domu, tak® 

restauraci  V Maġtali za provoz restaurace bŊhem kon§n² cel® akce, samozŚejmŊ 

Obecn²mu ¼Śadu v Hostouni, kterĨ n§s finanļnŊ podporuje a StŚedn² integrovan® 

ġkole ve StŚedokluk§ch,  se kterou naġe organizace pŚi kon§n² vĨstav 

dlouhodobŊ spolupracuje. 

                                                                             

                                                                 Michal R§kos 

 

Slavnostn² odpoledne k 85. vĨroļ² zaloģen² 
samostatn® obce bar§ļn²kŢ 
,,Suleviceñ v Hostouni 

 
 Slavnostn² odpoledne se konalo v sobotu 3.3.2018 v Kulturn²m domŊ HostouŔ od 14 

hodin. PŚi vstupu na toto sezen² se host® podepisovali na prezenļn² listy a byli v²t§ni 

sousedem Jindrou HlŢģem s poctou - chlebem a sol² a do ruky kaģd®mu byl pŚed§n 

PAMŉTNĉ LIST ï  85.vĨroļ² od zaloģen² samostatn® bar§ļnick® obce. 

 Zah§jen² pŚednesla tetiļka syndiļka Mirka HlŢģov§, kter§ pŚiv²tala vġechny 

pŚ²tomn® vļetnŊ hostŢ bar§ļn²kŢ z KnŊģevse, StŚedokluk, Cvrļovic, Slan®ho ï Kv²ļku, 

hudebn²ky ,,Kladensk§ helig·nkañ za Ś²zen² kapeln²ka pana St. Waise. Minutou ticha se 

uctila pam§tka zesnulĨch bar§ļn²kŢ. 

Program:  zpr§va kronik§Śky - 

tetiļka Hana Lehk§ 
                   zpr§va o ļinnosti - tetiļka 

Mirka HlŢģov§ 

                   zpr§va revizn² komise - 

sl²dil tetiļka RŢģenka Kr§sov§ 

                   zdravice hostŢ 

                   vystoupen² dŊt² z okol² 

pod veden²m pan² Andrtov® 

                   pŚest§vka, obļerstven² 

 Zpr§vu o historii bar§ļnick® 

obce Sulevice pŚednesla tetiļka H. 

Lehk§ a pŚinesla i k nahl®dnut² kroniku 

a foto historickĨch krojŢ. Uvedla 

konġelstvo a jmenovitŊ pŚeļetla jejich funkce. Vystaven byl i bar§ļnickĨ prapor, ġerpy a 

foto zakl§daj²c²ch ļlenŢ, bar§ļn²kŢ z bŚezna roku 1933. K dneġn²mu dni spolek ļ²t§ 

celkem 275 ļlenŢ.  

 Tetiļka Mirka pŚeļetla zpr§vu o ļinnosti bar§ļn²kŢ a jejich vydaŚen® akce. Z§roveŔ 

pozvala pŚ²tomn® na: 

¶ koncert Josefa Vejvody na Zbraslav 30.3.2018 

¶ 5. kvŊtna 2018 jsme zv§ni na Staroļesk® m§je do KnŊģevse 

¢Ŝǘƛőƪȅ wǻȌŜƴŀ YǊłǎƻǾł ŀ Iŀƴŀ [ŜƘƪł  
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¶ 17. kvŊtna 2018 jsme zv§ni na parn²k do Prahy s Country kapelou Blankyt 

N§vrh vĨlet:   

Á v sobotu 9.6.2018 KmochŢv Kol²n, 55. roļn²k, dlouholet§ tradice 1500 hudebn²kŢ a 

250 maģoretek 

Á RatiboŚice ï R§j Boģeny NŊmcov®, 18.srpna 2018 je tam slavnost kramaŚen², 

jarmark, kulturn² program. 

V ļervenci jsme zv§ni do StŚedokluk na pietn² vzpom²nku a na pŊknou hodinku. 

Jsme pozv§ni 16. ļervna 2018 na slavnostn² prŢvod Prahou ke 100. vĨroļ² zaloģen² 

Ļeskoslovensk® republiky ï pokud moģno v kroj²ch. 

PŚedv§noļn² koncert v Dobrov²zi. 

 Jako dŢleģitou zpr§vu uvedla, ģe rycht§Ś Josef VacovskĨ konļ² s touto funkc². Kdo 

by mŊl z§jem, hled§me nov®ho rycht§Śe i m²storycht§Śe. 

 Revizn² komise zastoupen§ tetiļkou RŢģenkou Kr§sovou pŚeļetla finanļn² zpr§vu, 

kde bylo vġe v poŚ§dku. 

 Zdravice hostŢ: 

Rycht§Ś ze StŚedokluk pŚednesl zdravici za 3. Ģupu Jana Ģiģky na lev®m bŚehu Vltavy. 

Za StŚedokluky rycht§Ś Anton²n Ļerm§k: ,,Jsem r§d za vaġi bohatou ļinnost, aby se V§m i 

nad§le daŚiloñ a dŊkujeme za pozv§n². Soused Ant.ĻernĨ, Tom. Kaigl. 

 Za KnŊģeves rycht§Ś LudŊk ĻernĨ popŚ§l k 85.vĨroļ² zaloģen² BO Sulevice, aby jste 

mohli vykon§vat nad§le tuto ļinnost, v§ģ²me si vaġ² pr§ce. R§di s v§mi spolupracujeme. 

M§me se od v§s ļemu uļit. DŊkujeme za pozv§n². 

Tetiļka a soused Dana a M²la Ļerm§kovi, K.Marval. 

SlanĨ -Kv²ļek - rycht§Śka Zdena Srbov§ popŚ§la k naġemu vĨroļ² hodnŊ ġtŊst² a zdrav², 

hodnŊ bar§ļnick® pr§ce. PŚeje n§m, aby do naġ² obce pŚistoupilo v²ce mladġ²ch lid². DŊkuj² 

za pozv§n², r§di k n§m jezd², protoģe se jim u n§s l²b². Soused Srb, tetiļky Kl²mov§ a 

Vozkov§. 

Cvrļovice - syndiļka Eliġka Kytkov§ pozdravila n§s jm®nem cel®ho konġelstva. PopŚ§la 

hodnŊ zdrav² a ¼spŊchŢ v naġ² bohat® pr§ci.,,Vġichni pŚede mnou uģ vġechno Śekli, nem§m 

co dodat. DŊkuj² za pozv§n²." Soused V. Kytka,tetiļky B§ļov§ a Kus§. 

 DŊkovnĨ proslov za obec HostouŔ pronesl m²stostarosta Martin Kr§tkĨ a 

podotknul,aŠ uspoŚ§d§me oba vĨlety a obec HostouŔ je finanļnŊ zabezpeļ². (Proto 

nev§hejte...) 

 Dalġ² pŢlhodinku n§m 

zpŚ²jemnilo vystoupen² osmi dŊtiļek 

,,ġikovn® dŊti z Dobrov²ze a okol²ñ, pod 

veden²m pan² uļitelky T. Andrtov® a za 

doprovodu kytary  zazp²vali nŊkolik 

p²sniļek, kde se radost² vġem rozz§Śil 

¼smŊv na tv§Śi...za jejich vystoupen² 

jsme dŊtiļk§m pŚedali sladkou odmŊnu. 

 NechybŊlo ani mal® obļerstven², 

kde se pod§vala k§viļka, dort²ļek, mal® 

kol§ļky a k zakousnut² jeden ļi dva 

chleb²ļky. 

Na ukonļen² zahajovac²ho programu 

,,Kladensk§ helig·nkañ zahr§la 

p²sniļku Ta naġe 
±ȅǎǘƻǳǇŜƴƝ ŘŠǘƝ ƴŀ ǎƭŀǾƴƻǎǘƴƝƳ ƻŘǇƻƭŜŘƴƛ .ŀǊłőƴƝƪǻ 
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p²sniļka ļesk§... 

 Po tomto programu uģ n§m jen vyhr§vala k poslechu a tanci hudba pod veden²m 

kapeln²ka pana S. Waise. Dali jsme zahr§t teļiļce R. Kr§sov® k narozenin§m a ļlenŢm 

Bar§ļn²kŢ, tetiļce H. Zachov® a V. Rohlov® a sousedŢm J. Haġplovi a J. R§kosovi. Host® 

si s nimi nejen prozpŊvovali, ale i zatancovali. Vġichni byli nadġeni, velk§ pochvala... 

 DŊkujeme Vġem za ¼ļast na tomto sezen². Nad§le pŚij²m§me nov® ļleny do tohoto 

spolku a tŊġ²me se na dalġ² Vaġ² spolu¼ļast. 

                                                             Za bar§ļnickou obec syndiļka Mirka HlŢģov§ 

                                                                                                 kronik§Śka Hana Lehk§ 
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 K ģivotn²mu jubileu blahopŚejeme !!!!! 

 Leden        Đnor 

T U Ļ K O V Ć   VŊra   91 let  Z A C H O V Ć   Hanna 85 let 

S O J K O V Ć   Ivana   70 let  S O J K A   V§clav  65 let 

K O P ř I V A   Frantiġek   65 let  R A K O U S K Ć   Marta 60 let 

H E N D R Y C H O V Ć    Anna  65 let 

S V O B O D A   Jan    65 let 

J E L ĉ N E K   Miroslav   60 let 

W I N K E L B A U E R O V Ć   Jana 60 let  

 

 BŚezen 

H R A B ŉ T O V Ć   Blanka   80 let 

Ġ T E F A N O V Ć   Am§lia   75 let 

T O M Ć Ġ E K   Karel   70 let 

H O L O U B K O V Ć   ZdeŔka  65 let 

K O H L ĉ Ļ K O V Ć   Alena  65 let 

N O V O T N ħ   Karel   60 let 

 

 Z naġich Śad odeġli: 
 

Ġ E M E L ĉ K   Miloġ ve vŊku 59 let 

K A S T L O V Ć   Marie ve vŊku 89 let 

Ļ I P E R A   Josef  ve vŊku 78 let 

Z B Y œ K O V Ć   Anna ve vŊku 83 let 

 

 V²t§me nov® obļ§nky a blahopŚejeme jejich rodiļŢm: 

K O V Ć ř   Jakub 

D R A S T I L   Jon§ġ 

 

 

 

 

Spoleļensk§ rubrika 

±ȇǎǘŀǾōŀ YƻƳǳƴƛǘƴƝƘƻ ŎŜƴǘǊŀ  


